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عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی مطرحکرد؛

لزوماستفاده از ظرفیت مناطق آزاد
حجتالاسلام والمسلمین سیدسلمان ذاکر از وزیر صمت خواست، پیگیری مشکلات لجستیکی برای حمل و نقل کالاها در این روزها، استفاده بهتر از

ظرفیت مناطق آزاد، رفع مشکل کشندهها و ماشینآلات معدنی و خودروی عمومی را همچنان ادامه دهد.

به گزارش خبر پایگاه اطلاع رسانی معدن پیشرو؛ علی علیزاده در جلسه ای با حضور سید محمد اتابک وزیر صمت،با اشاره به اینکه در این روزها که
کشور درگیر مسایل جنگ شده است، وزارت صمت و معاونان آن به شکل پیوسته و فعال، موضوعات را رصد کرده که جای تشکر دارد، گفت: گزارشهای
ارائه شده از سوی وزارت صمت بیانگر وضعیت خوب در بازار است اما نیاز به رصد و پیگیری بیشتر وجود دارد که در این زمینه اگر لازم باشد با حوزههای

دیگر از جمله کمیسیونهای مرتبط در مجلس و وزارتخانهها و ارگانهای مرتبط، تعامل و همکاری خواهد شد.

تدوین و اجرای بسته حمایت از تولید وزارت صمت قابل تقدیر است

حجتالاسلام والمسلمین «سیدجواد حسینیکیا» نایب رئیس اول کمیسیون صنایع و معادن مجلس، با تاکید بر این موضوع که همه باید تلاش کنند تا
در این روزها آسیبی به تولید وارد نشود، از تلاش وزارت صمت برای تدوین بسته حمایتی در راستای حمایت از تولیدکنندگان تقدیر و تشکر کرد.

نایب رئیس اول کمیسیون صنایع و معادن مجلس خواستار جامعیت در تدوین بسته حمایتی در حوزه حمل و نقل شد که همه ابعاد در آن دیده شود و
یادآور شد: در این روزها، خود بازار هم اهمیت بالایی دارد زیرا مردم باید احساس اطمینان از وجود همه اجناس در بازار داشته باشند که مطمئنا با

نظارت وزارت صمت برای توزیع مطلوب و کنترل قیمت کالاها در بازار، این آرامش به جامعه تزریق خواهد شد.

استفاده بهتر از ظرفیت مناطق آزاد

حجتالاسلام والمسلمین «سیدسلمان ذاکر» عضو کمیسیون صنایع و معادن و نماینده مردم ارومیه در مجلس هم در این نشست از وزیر صمت
خواست، پیگیری مشکلات لجستیکی برای حمل و نقل کالاها در این روزها، استفاده بهتر از ظرفیت مناطق آزاد، رفع مشکل کشندهها و ماشینآلات

معدنی و خودروی عمومی را همچنان ادامه دهد.

فرمانده واحد اقتصادی برای کالاهای اساسی تعیین شود

«سیداحسان قاضیزاده هاشمی» عضو کمیسیون صنایع و معادن و نماینده مردم احمدآباد، رضویه، سرخس و فریمان در مجلس، هم در این نشست،
ضمن تقدیر و تشکر از زحمات مدیران وزارت صمت، خواستار رسیدگی به تامین کالا در استانهای مسافرپذیر شد.

وی با بیان اینکه مدیریت برخی از کالاهای اساسی از جمله برنج و روغن در سالیان اخیر از استانداری به وزارت جهادکشاورزی سپرده شده تاکید کرد:
میبایست در دولت حداقل در مورد کالاهای اساسی یک فرمانده واحد اقتصادی تعریف شود تا این موضوعات را پیگیری کند.

وزارت صمت، ویترین نظام است

«زهرا سعیدی مبارکه» سخنگوی کمیسیون صنایع و معادن مجلس، هم در این نشست اظهار کرد: وزارت صمت سنگر اصلی و ویترین نظام است که باید
همگی از آن دفاع کنیم.

وی از وزیر صمت خواست تا تبدیل وضعیت نیروهای شرکتی، با پروتکلهای ویژه انجام شود.

تقدیر از تصویب بسته پیشنهادی جهت حمایت از تولیدکنندگان

«مصطفی طاهری» عضو کمیسیون صنایع و معادن و نماینده مردم طارمِ استان زنجان، با تقدیر از وزارت صمت برای تدوین بسته پیشنهادی جهت
حمایت از تولیدکنندگان در روزهای سخت، تاکید کرد: مصوبه این بسته میبایست سریعتر گرفته شود.

بهرهمندی از ظرفیت مادههای ۱۲۷ و ۱۲۸ قانون اساسی

در بخش دیگری از این نشست، «رضا تقیپور» عضو کمیسیون صنایع و معادن و نماینده مردم تهران در مجلس، با بیان اینکه در شرایط جنگ و بحران،
تصمیمات سریعتر اجرایی شود بر بهرهمندی از ظرفیت مادههای ۱۲۷ و ۱۲۸ قانون اساسی در وضعیت فعلی تاکید کرد.

فرصتی مناسب برای شکستن بنبستهای اجرایی



حجتالاسلام والمسلمین «علیرضا سلیمی» عضو کمیسیون صنایع و معادن و نماینده مردم اسدآباد همدان در مجلس، هم در این نشست اظهار کرد: در
این شرایط ویژه، اگر خلایی در کشور و وزارتخانهها احساس شود، در مجلس تصمیم فوری برای آن اتخاد شده تا مشکلات هرچه زودتر برطرف شوند.

مطمئنا از این فرصت ایجاد شده در مجلس میتوان برای شکستن بنبستهای موجود استفاده کرد.

فعالیت مجموعههای تولیدی، خبر خوبی است

«علیاکبر رنجبرزاده» عضو کمیسیون صنایع و معادن و نماینده مردم اسدآباد همدان در مجلس، هم در این نشست با تشکر از وزیر صمت و معاونان
بهخاطر تلاشهای روزهای اخیر، تاکید کرد: امروز شرایط موجود، خارج از وضعیت معمول و عادی است، پس باید نظارتها متفاوت باشد.


